
PAST (przeszłość) PRESENT 
(teraźniejszość)

Future (przyszłość}

Simple 
(prosty)

Continuous
(ciągły)

Perfect
(ze skutkami)

Perfect 
Continuous
(ciągły ze 
skutkami)



PAST (przeszłość) PRESENT 
(teraźniejszość)

Future (przyszłość}

Simple 
(prosty)

pojedyncze przeszłe systematyczne
i stany stałe

pojedyncze przyszłe

Continuous
(ciągły)

rozciągłe w czasie
przeszłe

rozciągłe w czasie
teraźniejsze

rozciągłe w czasie 
przyszłe

Perfect
(ze skutkami)

zaprzeszłe ze skutkiem 
na przeszłość

przeszłe ze skutkiem 
na teraźniejszość

teraźniejsze lub przyszłe ze 
skutkiem na przyszłość

Perfect 
Continuous
(ciągły ze 
skutkami)

zaprzeszłe ciągłe ze 
skutkiem na przeszłość

przeszłe ciągłe ze 
skutkiem na 
teraźniejszość

teraźniejsze ciągłe lub 
przyszłe ciągłe ze skutkiem 
na przyszłość



PAST (przeszłość) PRESENT 
(teraźniejszość)

Future (przyszłość}

Simple 
(prosty)

Continuous
(ciągły)

Perfect
(ze skutkami)

Perfect 
Continuous
(ciągły ze 
skutkami)



PAST (przeszłość) PRESENT 
(teraźniejszość)

Future (przyszłość}

Simple 
(prosty)

did do
does

will

Continuous
(ciągły)

was
were

am
are
is

will be

Perfect
(ze skutkami)

had have
has

will have

Perfect 
Continuous
(ciągły ze 
skutkami)

had been have/ has been will have been



PAST (przeszłość) PRESENT 
(teraźniejszość)

Future (przyszłość}

Simple 
(prosty)

II forma I forma (-s w IIIos lp) I forma

Continuous
(ciągły)

- ing - ing - ing

Perfect
(ze skutkami)

III forma III forma III forma

Perfect 
Continuous
(ciągły ze 
skutkami)

been - ing been - ing been - ing



PAST (przeszłość) PRESENT 
(teraźniejszość)

Future (przyszłość}

Simple 
(prosty)

I went to school yesterday I go to school
every day

I will go to school
tomorrow

Continuous
(ciągły)

I was watching TV
yesterday

I am watching TV
today 

I will be watching TV
tomorrow

Perfect
(ze skutkami)

I had just watched TV I have just watched TV I will have just watched TV

Perfect 
Continuous
(ciągły ze 
skutkami)

I had just been watching 
TV

I have just been 
watching TV

I will have just been watching 
TV


